
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 4/18 Izvršnog odbora održane 03. svibnja 2018. god. u prostorijama HKS-a. Sjednica je 
započela u 17.00 sati. 
PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr., glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr., članovi: gđa. 
Dinka Kovačević, gosp. Branko Kovačić, gosp. Ivan Canjuga, gosp. Mladen Brezić, gosp. Milan Horvat, 
gosp. Domagoj Katić, gosp. Boško Milivojević 
 
Gosp. Preost pozdravio je prisutne i predložio slijedeći: 

    
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Organizacija PH i Finala CC-a u svim disciplinama – izvještavaju članovi IO-a predstavnici 

disciplina 
3. Plan pripreme reprezentacije daljinskog jahanja – izvještava predstavnica discipline            

gđa. Kovačević 
4. Plan pripreme reprezentacije dresurnog jahanja – izvještava predstavnik discipline              

gosp. Horvat 
5. Razno 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
AD 1 
 
Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
AD 2 
 
Gosp. Preost dao je riječ predstavnicima disciplina. 
DALJINSKO JAHANJE 
Gđa. Kovačić rekla je da će se PH održati 25.08.18.god. u Čazmi, da su pripreme krenule te je zamolila 
gosp. Kovačića organizatora PH da detaljnije izvjesti prisutne. Gosp. Kovačić je rekao da su staze već 
poznate no da se ponovo mjere i da će sve staze biti dostupne preko google map-a, propozicije su u 
izradi te se čeka odobrenje nadležnog odbora. 
Finale CC-a održati će se u listopadu u Barbanu u organizaciji već provjerenog organizatora KK Istra.  
DRESURNO JAHANJE 
Gosp. Horvat rekao je da će se PH održati u Zagrebu u organizaciji SKK SEM, propozicije su već 
objavljenje. 
Finale CC-a održati će se u rujnu u organizaciji KK Garestin. U isto vrijeme održat će se i PH za mlade 
konje u dresurnom jahanju. 
PREPONSKO JAHANJE 
Obzirom da predstavnik discipline gosp. Kindl nije prisutan gosp. Preost rekao je da će se PH održati u 
lipnju u Maloj Mlaki u organizaciji SKK Sv. Juraj. Propozicije su već objavljene. 
Finale CC-a održati će se u rujnu u Sinju u organizaciji KGK Alkar. 
ZAPREGE 
Gosp. Katić rekao je da će se PH za dvoprege i jednoprege održati u lipnju u Pleternici u organizaciji 
KK Pleternica. U isto vrijeme održat će se CAI Pleternica na kojem će ove godine po prvi pua 
sudjelovati i natjecatelji u kategoriji djece. Propozicije su već odobrene od strane FEI i pripreme su u 
tijeku. 
 



AD 3 
 
Gđa. Kovačević rekla je da se najavljeni plan edukacije provodi, održan je jedan trening na koji su 
pozvani jahači pretedenti za reprezentaciju. 
Održati će se seminar pod vodstvom trenera Brian Dunn-a koji će trajati 4 dana a za koji je iskazan 
velik interes od strane natjecatelja. 
Ovogodinšnji plan fokusiran je na rad reprezentacije što uključuje treninge jahača i konja, prehranu, 
transport i ostalo a sve je usmjereno na timski rad. 
I dalje je u planu provođenje jednodnevnih treninga. 
O članovima reprezentacije odlučuje izbornik. 
 
AD 4 
 
Gosp. Horvat kaže da su dogovorena 4 treninga s trenericama Gordanom Pavić i Liz Eaton a treninzi 
će se provoditi s natjecateljima kandidatima za reprezentaciju. Održavaju se mentalne i kondicijske 
pripreme za jahače. 
Svakako je u planu nastup na BP u srpnju u Bugarskoj  sa seniorskom ekipom a postoji i mogućnost 
nastupa jahača u mlađim dobnim kategorijama. 
Također u planu je nastup na CDI Lipica u svibnju. 
Paralelno s natjecanjim održavat će se i dresurni kampovi za koje se pokazao sjajan odaziv, Stvorila se 
dobra timska atmosfera i kvaliteta rada ekipe. 
 
 
AD 5 
 
Gosp. Preost rekao je da je dostavljen prijedlog od strane Odbora sudaca da se Pravilnik za dresurna 
natjecanja dopuni  s kategorijom Amatera. Smatra da bi se kroz spomenutu dopunu motivirao veći 
broj ljudi za sudjelovanje na PH u predloženoj kategoriji. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Gosp. Gagro sudjelovat će na godišnjoj skupštini EEF-a u Rimu. Prošle godine donijet je novi Statut te 
su dotadašnja grupa 1 i 2 spojene u jednu odnosno europsku grupu. 

 
Gosp. Preost zahvalio je svim prisutnima te ih obavijestio da će se slijedeća sjednica održati u 
6.mjesecu nakon čega slijedi pauza do jeseni. 
 
Sjednica je završila u 17.45sati. 
 
 

 


